
Referat af bestyrelsesmøde mandag d. 25/1-2010 hos Laila

Afbud fra Ib.

Møde med Skov- og Naturstyrelsen: 
Vi fik forelagt forslag til ny linieføring af Stavids Å, og hvad der ellers ville komme af ændringer på 
vores fællesareal. Der var ikke noget, der var lagt fast, og vi kunne komme med tilføjelser eller 
ønsker til projektet. Vi fik bl.a. foreslået , at der stadig skulle være et areal som kunne bruges til 
boldspil. I forbindelse med omlægningen af Stavids Å, vil der fremover være en noget højere 
vandstand, hvilket vil medføre oversvømmelse på en del af fællesarealet. For at sikre at 
boldspilsarealet altid skal være tørt i sommerhalvåret, kan det kombineres med udgravning af en lille 
sø, hvor det opgravede jord så kan bruges til at hæve arealet med. Hvis der skal bruges 100 m3 til at 
hæve arealet, bliver søen ca. 100 m2. Hvis der skal bruges 200 m3, bliver søen på ca. 200 m2. Skov- 
og Naturstyrelsen vil også være behjælpelig, hvis der skal fælles nogle træer eller ryddes noget 
beplantning, samt til at udbedre stisystemet til og fra det hævede areal.
Bestyrelsen mødes hos Laila søndag d. 21. febr. Kl. 10.00, hvor vi så går ned og tager arealet i 
øjesyn. På næste bestyrelsesmøde skal vi så udarbejde eller i det mindste bearbejde en plan, med 
hensyn til Stavids Å projektet over for Skov- og Naturstyrelsen.

Evaluering af vandretur : 
Ib var sygemeldt, og der var i det hele taget skuffende fremmøde. Det er nok sidste gang at et 
tilsvarende arrangement bliver gennemført.

Fastelavn:
Arrangementet droppes i år, på grund af vejret.

Næste bestyrelsesmøde:
Datoen fastsættes når vi mødes 21. febr. 2010
Har du noget på hjertet, som du ønsker bestyrelsen skal tage op, så send os en mail på 


